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Eerst ruimte voor de minder ervaren bridgers

De meeste onervaren spelers oefenen het liefst in het uitspelen; het maken van een speelplan. Welnu…

Drie bekende basisregels van het uitkomen zijn:

· Als je met een plaatje uitkomt, beloof je daarmee het aangrenzende lagere plaatje.

· Als je met een heel lage kaart uitkomt, wil je graag dat je partner terugkomt in die kleur.

· Als je met een hogere kaart uitkomt, maar geen plaatje, is dat meestal van een kleur waarin je niets hebt.

	Resumerend
	Belooft
	Toelichting

	Uitkomst met (H
	(V
	Vraagt terugkomst in die kleur

	Uitkomst met (3
	Lengte en kracht in die kleur
	Ontkent twee aan elkaar grenzende plaatjes; zou in dat geval met het hoogste plaatje van die twee zijn uitgekomen

	Uitkomst met (8
	Niets in die kleur
	Vraagt daarom terugkomst in een andere kleur


Het spreekt vanzelf dat je als partner van de speler die uitkomt heel goed nadenkt over wat partner kan hebben en wat niet.

Maar… doe je dat ook als je zelf leider bent? Kijk je dan ook kritisch naar de uitkomstkaart om te kunnen inschatten hoe die kleur en vooral de plaatjes daarin verdeeld zitten? 

En als de systeemkaart daarover niets vermeldt, vraag je dan aan je rechtertegenstander wat de uitkomst vertelt? Dat is een heel normale vraag, waarop de tegenstander een duidelijk antwoord zal (moeten) geven.

De uitkomst ‘scannen’ is een kleine moeite die echter héél lonend kan zijn.

Dat gaan we bewijzen in deze aflevering.

Spel 1

( A 10 2

West start met: (V

( H 4 3

Hoe ga je in dit spel om met de schoppenkleur?

Spel 2






( A 2
West start met (3






( V 4

Hoe ga je in dit spel om met de schoppenkleur?

Spel 3






 A V 2





( A 3 2


West start met 8






 4 3

( H B 10

Je speelt een SA-contract. 

Je mag nog één keer van slag. 

Hoe kun je het beste met de schoppen- en ruitenkleur omgaan als je weet dat je nog één keer van slag mag?

Ik geef géén overpeinzingen…

Spel 1

( A 10 2

West start met: (V

( H 4 3

Hoe ga je in dit spel om met de schoppenkleur?

West belooft met zijn uitkomst ook B. Dus neem je deze uitkomst met H om later over west te snijden op B (4 voorspelen naar 10 als west laag bijspeelt).

Tel 2 punten voor deze aanpak en dit voornemen!

Het uitkomen met de vrouw van VBx(x) is daarom héél gevaarlijk. Daar moet je minstens de 9 bij hebben en het liefst de 10. 

Spel 2






( A 2
West start met (3






( V 4

Hoe ga je in dit spel om met de schoppenkleur?

Een lage uitkomst schreeuwt in de regel om terugkomst in die kleur. De kans dat west ook H heeft is daardoor redelijk groot. Lag daarom 2, daar kun je niets mee verliezen, alleen maar een slag winnen!



Tel 2 punten als jij ook om die reden dook.

Spel 3






 A V 2





( A 3 2


West start met 8






 4 3

( H B 10

Je speelt een SA-contract. 

Je mag nog één keer van slag. 

Hoe kun je het beste met de schoppen- en ruitenkleur omgaan als je weet dat je nog één keer van slag mag?

West start met een vrij hoge schoppen. Zo’n uitkomst duidt vaak op niets in de kleur. H zal daardoor waarschijnlijk bij oost zitten. Dat maakt het zeer onaantrekkelijk om V te leggen. Als oost H inderdaad heeft, zal die zich graag over V ontfermen en schoppen terugspelen tot onze A is gevallen. Als OW na onze A aan slag komen, kunnen we rekenen op een schoppenoptocht waar we alleen maar achteraan kunnen sjokken.

Alleen kijkend naar de twee gegeven kleuren kunnen we het beste metéén A leggen. Dan ruiten naar (H; (B voor en over west snijden op (V. Waarom over west? Omdat oost aan slag mag komen. V zit dan veilig op de achterhand. Wanneer west aan slag zou komen en schoppen naspeelt, ligt H op het hakblok van oost. 

Tel 2 punten voor het meteen nemen van A en het snijden over WEST op (V!

Tot zover deze ouverture, nu het echte werk (.

Spel 4

 H 4 3

( A 4 3
( A H 3 2

♣ 4 3 2

 A 10 9

( H 5 2

( 6 5 4

♣ A H 6 5

West start tegen jouw 3SA met V. Hoe ga je hiermee om?

Spel 4  Speelplan
 H 4 3

( A 4 3
( A H 3 2

♣ 4 3 2

 A 10 9

( H 5 2

( 6 5 4

♣ A H 6 5

West start tegen jouw 3SA met V. Hoe ga je hiermee om?

Allereerst telde je je vaste slagen. Kwam je ook uit op acht? AH, (AH, (AH en ♣AH. 

West maakte de fout van VBxx(x) te starten. Daarmee geeft hij ons een schoppenslag cadeau. En omdat het heel ondankbaar is cadeaus niet aan te nemen… nemen wij deze uitkomst met A om later over west te snijden op B (10 voor; als west laag bijspeelt laat je dummy ook een lage schoppen bijspelen).

Als jij eveneens voor deze aanpak koos, mag je de volle 2 punten noteren!
Zonder dat we er punten op zetten kijken we nog even verder naar dit spel.

Naast die vrijwel zeker negende slag in schoppen, zijn er nog twee kansen op een extra slag. En elke extra slag verhoogt de kans op een hoge(re) score. Ik doel op de beide lage kleuren. Als de ontbrekende zes kaarten 3-3 zitten, is jouw vierde kaart in die kleur goed voor een slag. Nu kun je beginnen met AH en een lage kaart na, als de kleur dan inderdaad 3-3 zit, is je vierde kaart goed voor een slag. Maar als één tegenstander in de derde slag niet bekent, maakt die andere daar twee slagen in. Dat willen we liever voorkomen. De extra vraag is nu, hoe kun je er veilig achter komen of de ontbrekende ruitens en klaveren 3-3 zitten, zonder meteen twee slagen in die kleuren weg te geven?

Denk daar even in alle rust over na…

Spel 4  Speelplan  De subvraag
 H 4 3

( A 4 2

( A H 3 2

♣ 4 3 2

 A 10 9

( H 5 2

( 6 5 4

♣ A H 6 5

West start tegen jouw 3SA met V. Hoe ga je hiermee om?

De vraag luidt hoe je veilig kunt nagaan of de twee lage kleuren goed zijn voor een extra slag (als de ontbrekende kaarten 3-3 zitten).

Het antwoord: door te beginnen met het weggeven van een slag! Na de uitkomst te hebben gewonnen met A, speel je bijvoorbeeld (4 naar (3! En zodra je weer aan slag bent, een kleine klaveren naar een kleine klaveren! Vooral omdat je een onervaren speler bent kunnen je tegenstanders dan denken dat je even het overzicht kwijt bent. Maar het tegendeel is waar! Na die twee weggevertjes sla je in beide kleuren AH. Als beide tegenstanders dan in die twee slagen bekennen, is je vierde kaart in die kleur vrij!
Spel 5

 V 3 2

( A 3

( A B 3 2

♣ 5 4 3 2
 A 4

( H 5 4 2
( H 10 9 8

♣ A H V

Tegen jouw wederom zeer mooie 3SA start west met 7. Hoe probeer je je contract te maken?

Ook nu laat ik het overpeinzen volledig over aan jou. En je kunt het, je kunt het! (
Spel 5  Speelplan
 V 3 2

( A 3

( A B 3 2

♣ 5 4 3 2

 A 4

( H 5 4 2

( H 10 9 8

♣ A H V

Tegen jouw wederom zeer mooie 3SA start west met 7. Hoe probeer je je contract te maken?

Je telde net als ik acht vaste slagen: A, (AH, (AH en ♣AHV.

Als 7 de laagste schoppenkaart is van west, zou hij H kunnen hebben. In dat geval wint V de slag als je ‘haar’ legt. Maar… met H bij oost loop je onnodig grote risico’s met het leggen van V. Oost legt dan H, waarbij de zéér onervaren spelers denken: ‘Há, ik heb H gevangen!’ Het vervolg is echter heel vervelend. Want op dat moment heb je geen enkele schoppendekking meer. Zodra OW aan slag komen volgt onherroepelijk harpspel, in mineur. 
Laat dummy daarom een lage schoppen bijspelen en neem de slag met A. dat kan omdat je de luxe hebt – in ruiten – over west te kunnen snijden. Oost kan immers geen kwaad als die aan slag komt. V zit dan veilig aan de thee in de achterhand. Met west aan slag is het heel andere koffie.

Na de uitkomst te nemen met A kun je (H slaan, leuk als (V sec blijkt te zitten, Dan (10 en laag in dummy als west ook laag bijspeelt. 

Ook in dit spel zit een kans op een extra slag, in de klaveren. Met de ontbrekende klaveren 3-3 maakt dummy de vierde en laatste klaveren. Zorg er dus voor dat je na het spelen van ♣AHV nog een hoge kaart hebt in dummy om over te steken voor het afdraaien van die laatste klaveren.
Tel 2 punten voor het niet meteen leggen van V en het snijden over west op (V!

Je puntentotaal is je schoolcijfer voor: Snel begrijpend lezen! (
Voor de meer ervarenen
En, hoe kwam je er vanaf? Met een tien? Want natuurlijk deed je eerst de vraagstukken voor de onervarenen? Nee, je hoeft mij je resultaat niet toe te mailen. ( 

Het 3-gangenmenu bestaat uit een tegenspel, een biedvraagstuk en een spelregelvraagstuk.

Spel 6




Partner noord


Dummy west



Leider oost

 H V 2

( V 6 5 4

( H 10 

♣ H 10 4 2
Jouw zuidhand

 A 4 3

( 10 8

( 4 3 2
♣ V B 9 7 6
West

Noord
Oost

Zuid









1(

pas





1(

pas

1SA

pas





3SA

pas

pas

pas

Je start met ♣V (door de lengte en de aanwezigheid van ♣9 verantwoord).

De leider laat dummy een lage klaveren bijspelen, partner ♣5 en de leider ♣3.

Hoe zet je jouw aanval voort?

Ik geef een overpeinzing.

Spel 6  Overpeinzing





Partner noord


Dummy west



Leider oost

 H V 2

( V 6 5 4

( H 10 

♣ H 10 4 2

Jouw zuidhand

 A 4 3

( 10 8

( 4 3 2

♣ V B 9 7 6
West

Noord
Oost

Zuid









1(

pas





1(

pas

1SA

pas





3SA

pas

pas

pas

Je start met ♣V (door de lengte en de aanwezigheid van ♣9 verantwoord).

De leider laat dummy een lage klaveren bijspelen, partner ♣5 en de leider ♣3.

Hoe zet je jouw aanval voort?

Voordat we ook maar iets doen, ‘luisteren’ we naar wat deze eerste slag ons vertelt. Partner speelde een lage klaveren bij en de leider eveneens.

We missen nu nog een lage klaveren (♣8) en ♣A. Wie heeft wat?

Op de vraag of de leider ♣A heeft, moet het antwoord ontkennend zijn. Met ♣A had hij ons ♣V niet laten maken! Die had hij graag gearresteerd om vervolgens vanuit zijn hand naar dummy’s ♣H10 te spelen. Door onze uitkomst weet hij immers dat wij ♣B moeten hebben. 
♣A moet daarom wel in handen zijn van onze partner! 

Ook weten we dat partner op dit moment, na de eerste slag, ♣A sec heeft. Want met een singleton klaveren had oost geen 1SA herboden! Die heeft dus ♣8.

Welke voorzetting is nu het aantrekkelijkst? Liever geen klaveren, partner maakt ♣A, maar daarmee is het contract nog lang niet down. Misschien wordt dat dan zelfs lastiger, omdat ♣A een belangrijke entree van partner kan zijn.

Alle reden om nog eens kritisch te kijken naar het bezit van dummy west, in de wetenschap dat hij in zijn eerste beurt 1( bood. En na oosts rebid van 1SA daar 3SA van maakte…

Spel 6  Tegenspeelplan





Partner noord






( H B 9 7 

Dummy west



Leider oost

 H V 2

( V 6 5 4




( A 3 2
( V 10 

♣ H 10 4 2

Jouw zuidhand

 A 4 3

( 10 8

( 4 3 2

♣ V B 9 7 6
West

Noord
Oost

Zuid









1(

pas





1(

pas

1SA

pas





3SA

pas

pas

pas

Je start met ♣V (door de lengte en de aanwezigheid van ♣9 verantwoord).

De leider laat dummy een lage klaveren bijspelen, partner ♣5 en de leider ♣3.

Hoe zet je jouw aanval voort?

Gooi (10 voor het hok. Na Wests 1( bleek oost daar niet echt interesse in te hebben. Dat sluit in ieder geval een 4-kaart harten uit. Dus moet partner er minstens vier hebben. Daar komt bij dat partner – naast ♣A – nog een punt of drie kan hebben. Met het gegeven hartenzitsel is 3SA al kansloos als je harten naspeelt.

Je maakte al de eerste slag. Daarnaast volgen twee hartenslagen en beide zwarte azen.

Tel 3 punten voor de hartenswitch.

Spel 7

West

Oost

Oosthand



1(

1(

 2



1

2(

( V B 10 9 8 2



2SA

??

( 6 4







♣ A 10 9 2  



Wat is je rebid met deze oosthand?

Ik geef géén overpeinzing.

Spel 7  Het juiste rebid…
Mogelijke Westhand

West

Oost

Oosthand



 A 10 9 8


1(

1(

 2



( 6



1

2(

( V B 10 9 8 2



( A H
10 9 2

2SA

4(

( 6 4



♣ H B 3






♣ A 10 9 2  



Wat is je rebid met deze oosthand?

Jouw 2e bod (2() belooft niet echt kracht. Desondanks gooit partner er een sterk bod tegenaan. Zonder extra kracht zou immers een pas op jouw 2( meer voor de hand liggen. We mogen nu toch wel een grillige hand (partner had anders 1SA geopend) met een punt of 15/16 verwachten. Ja, en dat maakt het toch wel verantwoord om 4( te proberen.
Noteer 3 punten als jij dat ook aandorst!
Spel 8

Je opent 2SA; volgens jullie systeemkaart een zwakke hand met minstens een 5-kaart in de beide lage kleuren.

Dat is een opening die uiteraard moet worden gealerteerd. Want zonder alert rekenen de tegenstanders op de bekende 20-22-SA.

Maar… jouw partner is deze – nieuwe – afspraak duidelijk even vergeten. Hij alerteert namelijk niet… Na de pas van jouw linkertegenstander biedt partnerlief 3♣.

Volgens jullie biedafspraak geeft partner daar voorkeur mee aan voor het spelen van 3♣. Hij geeft daarmee betere klaveren aan dan ruitens. En maximaal een punt of dertien, hij verwacht dat jij zult passen.
Maar nu hij jouw 2SA-opening niet alerteerde weet je dat zijn 3♣ Stayman is.

Je moet 3♣ in ieder geval alerteren. Maar welke uitleg geef je als de tegenstanders daarnaar vragen?

a. 3♣ toont voorkeur voor het spelen van 3♣.

b. 3♣ is Stayman, vraagt naar de hoge 4-kaart(en).

c. Mijn partner had mijn 2SA-opening al moeten alerteren; zijn 3♣ toont voorkeur voor het spelen van 3♣.

d. Voordat ik daar antwoord op geef nodig ik de arbiter uit.

Ik geef bij hoge uitzondering een overpeinzing…

Spel 8  Overpeinzing

Je opent 2SA; volgens jullie systeemkaart een zwakke hand met minstens een 5-kaart in de beide lage kleuren.

Dat is een opening die uiteraard moet worden gealerteerd. Want zonder alert rekenen de tegenstanders op de bekende 20-22-SA.

Maar… jouw partner is deze – nieuwe – afspraak duidelijk even vergeten. Hij alerteert namelijk niet… Na de pas van jouw linkertegenstander biedt partnerlief 3♣.

Volgens jullie biedafspraak geeft partner daar voorkeur mee aan voor het spelen van 3♣. Hij geeft daarmee betere klaveren aan dan ruitens. En maximaal een punt of dertien, hij verwacht dat jij zult passen.

Maar nu hij jouw 2SA-opening niet alerteerde weet je dat zijn 3♣ Stayman is.

Je moet 3♣ in ieder geval alerteren. Maar welke uitleg geef je als de tegenstanders daarnaar vragen?

a. 3♣ toont voorkeur voor het spelen van 3♣.

b. 3♣ is Stayman, vraagt naar de hoge 4-kaart(en).

c. Mijn partner had mijn 2SA-opening al moeten alerteren; zijn 3♣ toont voorkeur voor het spelen van 3♣.

d. Voordat ik daar antwoord op geef nodig ik de arbiter uit.

Een uitermate lastige situatie. Want je wilt natuurlijk alleen maar heel eerlijk zijn!

Ik geef één aanwijzing. Het niet alerteren van partner is voor jou verboden informatie. Daar mag je geen gebruik van maken. Je zult dus moeten bieden zoals je ook zou doen als partner had gealerteerd en de juiste uitleg had gegeven…

Maar welke uitleg moet jij geven aan de tegenstanders? Je weet immers dat de brave borst helemaal geen voorkeur uitspreekt voor het spelen van 3♣! Sterker, hij zal verbijsterd zijn als jij zou passen… Hij weet immers niet beter dan dat jij een sterke SA-hand hebt en zijn 3♣ Stayman is.
Ik ben mild, ik geef nog een tweede aanwijzing. Je mag met jouw uitleg niet aan partner laten merken dat hij de afspraak is vergeten…

Spel 8  Het juiste antwoord

Je opent 2SA; volgens jullie systeemkaart een zwakke hand met minstens een 5-kaart in de beide lage kleuren.

Dat is een opening die uiteraard moet worden gealerteerd. Want zonder alert rekenen de tegenstanders op de bekende 20-22-SA.

Maar… jouw partner is deze – nieuwe – afspraak duidelijk even vergeten. Hij alerteert namelijk niet… Na de pas van jouw linkertegenstander biedt partnerlief 3♣.

Volgens jullie biedafspraak geeft partner daar voorkeur mee aan voor het spelen van 3♣. Hij geeft daarmee betere klaveren aan dan ruitens. En maximaal een punt of dertien, hij verwacht dat jij zult passen.

Maar nu hij jouw 2SA-opening niet alerteerde weet je dat zijn 3♣ Stayman is.

Je moet 3♣ in ieder geval alerteren. Maar welke uitleg geef je als de tegenstanders daarnaar vragen?

a. 3♣ toont voorkeur voor het spelen van 3♣.

b. 3♣ is Stayman, vraagt naar de hoge 4-kaart(en).

c. Mijn partner had mijn 2SA-opening al moeten alerteren; zijn 3♣ toont voorkeur voor het spelen van 3♣.

d. Voordat ik daar antwoord op geef nodig ik de arbiter uit.

Je vertelt dat je de 3♣ van je partner beschouwt als Stayman! Daar ga je immers ook echt van uit.
En je past! Omdat je dat ook zou doen als partner jouw 2SA wél goed had begrepen.

Na jouw pas zal jouw partner zeer waarschijnlijk wakker worden. En dat mag! Want dat is dan aan de hand van het legale bieden. Ook jouw linkertegenstander weet na jouw pas dat er iets loos is en aan jouw partner een verklaring vragen.

Het is heel goed mogelijk dat de tegenstanders door de verkeerde uitleg zijn benadeeld. Niet alerteren valt immers ook onder verkeerde uitleg. De arbiter is de man of vrouw die daarover na afloop van het spel zal oordelen.

Noteer 4 punten als jij koos voor antwoord b.

Je puntentotaal is je eindcijfer voor: ‘Expert’!
[image: image2.jpg]



Lezers Schrijven

Gedeeltelijke openheid?

	Gisteravond op onze club vroeg mijn partner naar mijn azen. Met twee azen geven wij dan niet alleen het aantal aan, maar ook of die twee azen dezelfde kleur hebben (zwart of rood) of ongelijk zijn van kleur.
 

Op de vraag van onze tegenspelers wat mijn antwoord precies aangaf, antwoordde mijn partner: ‘Twee azen’.

Na het spel ontspon zich de discussie (overigens allemaal in goede harmonie) dat het antwoord eigenlijk onvolledig was.

 

De vraag is nu, moet je alle ins en out melden, dus niet alleen twee azen maar ook de hoedanigheid daarvan, gelijke, ongelijke enz.?
Naar onze mening ga je dan vertellen aan de tegenspelers, kom alsjeblieft uit in die kleur want dat aas missen wij (.

 

Graag jullie gerespecteerde mening.


Antwoord

Mmmm… Hopelijk respecteer je onze mening ook nog na het lezen van ons antwoord…

De tegenpartij moet alle informatie krijgen die de partner ontvangt. Ter voorkoming van elke vorm van misverstand: relevante informatie achterhouden valt onder criminele activiteiten! 

Als partner met zijn antwoord twee zwarte azen belooft, volsta je niet met iets als: ‘Hij belooft twee azen.’ Dan hoort daar wel degelijk het zwarte karakter van die twee toppers bij.

Reactie op het vorige nummer

	Rob, de butlertelling is voor mij tot voor kort een grote black box geweest, waarvan ik sinds kort de deksel een stukje open durf te doen. Ik was dan ook blij met de vraag en je antwoord over butler. MAAR als ik de tabel met “resultaten op spel 1” bekijk zie ik dat ik er nog niets van begrijp óf dat er een paar fouten in staan. 

Mijn redenering is: de dagscore is +120 voor de NZ lijn. Als bv paar 3 NZ dan -50 scoort is het verschil daarmee toch -170 voor NZ en +170 voor OW? en zo ook voor paar 5; het verschil van -110 en +120 is toch niet -110 maar -330? Help!!

Wat klopt er niet? Misschien komt het door het regengordijn dat vandaag over de stad hangt, maar ik zie het niet. Jij?


Antwoord

Ik kan je feliciteren, gigante! Want jouw berekening is goed en die van mij helemaal fout! Vanaf nu kun je dus zeggen dat je de butlertelling nog beter begrijpt dan ene Robérto!

Ik geef nogmaals de tabel, maar nu met het juiste verschil van de paren 3 t/m 6!
Voorbeeld Butlerberekening

Butler begint met het uitrekenen van de zogenaamde datumscore. Dat is het gemiddelde van alle behaalde scores in de NZ-lijn, met uitzondering van de beste en slechtste score. In dit spel wordt dus alleen het gemiddelde berekend van +420, +170, -50 en -50 (= +122,5, afgerond +120). 

De beste en slechtste score worden niet meegerekend, om te voorkomen dat een buitenzinnige score het gemiddelde, en daarmee alle andere resultaten, te veel beïnvloedt. 

De datumscore op dit spel is dus +120; en die van de OW-lijn -120.

De resultaten op spel 1

	Paarnummer
	Eindcontract
	Resultaat
	Score
	Verschil

	NZ
	OW
	NZ
	OW
	
	NZ
	OW
	NZ
	OW

	1
	2
	4
	
	C
	+420
	-420
	+300
	-300

	3
	4
	4
	
	-1
	-50
	+50
	-170
	+170

	5
	6
	
	2♣
	+1
	-110
	+110
	-230
	+230

	7
	8
	2
	
	+2
	+170
	-170
	+50
	-50

	9
	10
	3SA
	
	+1
	+430
	-430
	+310
	-310

	11
	12
	3SA
	
	-1
	-50
	+50
	-170
	+170


Eigen rechter?

	Hedenmiddag speelde Mr. X een spel bridge en zijn partner opende 2(Muiderberg) en Mr. X gaf uitleg over dit bod en vervolgens volgde de tegenstanders met 2(. 

Dit accepteerde Mr. X niet. Hij is CLA'er en hij vertelde aan de 2(-bieder, hoe het moest......,(bod voldoende maken, dan kan er gewoon verder geboden worden; een ander bod, maar dan moet de partner passen) hij riep geen arbiter. Mag dit?  

Er werd na de uitleg van Mr. X alsnog de arbiter geroepen... De arbiter vertelde dat Mr. X niet zelf als arbiter mag/kan optreden. En dat de beslissing in dit geval bij de arbiter ligt?

Maar is dit wel zo........

Is het allemaal nog te volgen?


Antwoord

De arbiter heeft alle gelijk van de wereld! Ook al ben je gediplomeerd wedstrijdleider met zes sterren, arbitreer nooit aan je eigen tafel! Vooral ter bescherming van jezelf. Het grote risico is namelijk een vergissing in je voordeel. Daarmee staat meteen je integriteit op de tocht, ondanks je meest zuivere bedoelingen.
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